
Zápisnica z  konferencie SZOŠ, konanej 16. 4. 2023: on-line konferencia

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:

1) Otvorenie
2) Schválenie programu a voľba pracovného predsedníctva
3) Výročná správa SZOŠ a účtovná závierka za rok 2022
4) Správa kontrolóra SZOŠ za rok 2022
5) Schválenie rozpočtu SZOŠ na r. 2023
6) Vystúpenie kolektívneho člena RC&P zo SZOŠ
7) Diskusia
8) Záver 

Bod 1: Otvorenie

Delegátov privítal predseda SZOŠ Andrej Patráš. Zároveň objasnil delegátom technické 
aspekty rokovania.

Bod 2: Schválenie programu a voľba pracovného predsedníctva 

Informáciu o účasti predniesol Milan Mazúr. Pozvaných bolo 31 delegátov, prítomných pri 
začiatku rokovania bolo 19, konferencia je uznášaniaschopná. 

Martin Václavík privítal na konferencii dvoch hostí - Milana Mazúra, ako bývalého 
generálneho sekretára SZOŠ a Ing. Zuzanu Pálinkášovú, PhD., ako štatutára OZ  
Move&Think, ktoré požiadalo o vstup do SZOŠ. K účasti hostí neboli pripomienky 
a konferencia ju schválila počtom 19 hlasov. 

Martin Václavík predniesol návrh programu, pričom navrhol doplniť program o nový bod 
číslo 7) Prijatie nového kolektívneho člena Move&Think do SZOŠ. K návrhu neboli 
pripomienky a konferencia ho schválila počtom 20 hlasov (zmena počtu delegátov). 

Ďalej predniesol návrh na zloženie pracovného predsedníctva – Martin Václavík 
(predsedajúci), zapisovateľ – Emil Kukurugya, overovateľ zápisnice – Judita Sádecká, 
skrutátor – Milan Mazúr. Konferencia tieto návrhy schválila počtom 20 hlasov. 

Bod 3:  Výročná správa SZOŠ a účtovná závierka za rok 2022        

Správu, ktorá bola v termíne predložená písomne, predniesol predseda SZOŠ Andrej Patráš. V
priebehu roka 2022 prebehli dve konferencie SZOŠ, pričom jedna bola on-line a druhá riadna.
Na jesennej konferencii bola zvolená nová revízna komisia v zložení Predseda – kontrolór 
SZOŠ Rastislav Oľhava, členovia Barbora Vorlíčková a Eva Trepáčová. Poďakoval Jurajovi 
Nemcovi ml. za prácu na rozvoji IS SZOŠ.

Ďalej rozobral výborné výsledky, ktoré dosiahli zástupcovia SZOŠ najmä v oblasti presnej 
orientácie, kde sa stal Ján Furucz majstrom sveta a naša štafeta skončila na 3. mieste. 
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Rovnako aj na MS dospelých sa Zuzane Kováčovej podarilo umiestniť v Top 20. Veľmi 
dobré výsledky dosiahli na rôznych podujatiach aj ďalší juniori. Väčšinu plánovaných súťaží 
v roku 2022 sa podarilo zorganizovať. 

Hlavnou snahou SZOŠ je podporiť prácu s mládežou a nájsť dodatočné zdroje financovania 
na zabezpečenie trénerov a rozvoj krúžkov na školách. Naďalej pokračuje spolupráca so 
SOŠV a SAUŠ.

 Ján Mižúr doplnil informáciu o hospodárení a účtovnej závierke roku 2022 v SZOŠ, ktorá je 
súčasťou správy. Daňové priznanie bolo podané v termíne a účtovná závierka zverejnená 
v registri. Hospodárenie bolo veľmi dobré, pričom Zväz vykázal účtovnú stratu len vo výške 
1494,95 EUR, ktorú presúva do hospodárenia v roku 2023. Zostatok na bežnom účte vo výške
5217,52 navrhje preniesť do roku 2023.

Konferencia schválila správu počtom 21 hlasov (počet prítomných delegátov sa zvýšil na 21).

Bod 4:    Správa kontrolóra SZOŠ za rok 2022

Správu, ktorá bola predložená písomne, predniesol kontrolór zväzu Rastislav Oľhava. Správa 
nezahŕňa celé obdobie roku 2022, ale iba obdobie od novembra 2022, keď bol zvolený nový 
kontrolór. Správa konštatuje, že v priebehu hodnoteného obdobia neboli zistené žiadne 
problémy. Kontrolór v tomto roku úspešne zložil povinnú skúšku a môže vykonávať funkciu 
kontrolóra SZOŠ. V závere ešte R. Oľhava predstavil nových členov Revíznej komisie.

Konferencia schválila správu počtom 21 hlasov.

Bod 5:     Schválenie rozpočtu SZOŠ na r. 2023

Návrh rozpočtu, ktorý bol v termíne predložený písomne, uviedol Andrej Patráš. Pripomenul, 
že zväz musí použiť príspevok uznanému športu zo štátneho rozpočtu (plán 61 931 EUR) 
v súlade s pravidlami Zákona o športe. Tento príspevok je v tomto roku o 10% nižší, ako v 
minulom roku. Komentoval hlavné výdavkové položky, pričom poukázal na to, že na 
prevádzku je v tomto roku možné použiť 20% z príspevku, čo v plnej miere nepokrýva 
náklady na chod sekretariátu SZOŠ. Prevažná časť štátneho príspevku je určená pre potreby 
reprezentácií a rozvoju dorasteneckého a juniorského športu. Čiastočne rozobral aj 
problematiku použitia výnosu z odvodu z pretekov, ktorý je určený na plnenie strategických 
cieľov SZOŠ. Bližšie bude táto problematika rozobraná na riadnej konferencii v závere roku 
2023.

Ján Mižúr doplnil, že rozpočet je živý organizmus, ktorý sa mení v priebehu celého roka. 
Napríklad v oblasti príjmov z 2% očakáva lepší výsledok, ako v minulom roku a zároveň 
predpokladá, že aj príspevok do štátu by mohol byť ešte navýšený. 

 Konferencia schválila správu počtom 21 hlasov.
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Bod 6:  Vystúpenie kolektívneho člena RC&P zo SZOŠ

Martin Václavík zoznámil delegátov so žiadosťou kolektívneho člena RC&P o vystúpenie zo 
SZOŠ s účinnosťou k 1.1.2023. Konferencia SZOŠ berie túto skutočnosť na vedomie.

Bod 7:  Prijatie nového kolektívneho člena Move&Think do SZOŠ

Martin Václavík zoznámil delegátov so žiadosťou občianskeho združenia  Move&Think o 
prijatie za kolektívneho člena SZOŠ. Skonštatoval, že žiadosť spĺňa všetky formálne 
požiadavky na vstup OZ  Move&Think do SZOŠ a požiadal štatutárku  Move&Think o 
stručné predstavenie občianskeho združenia.

Zuzana Pálinkášová uviedla, že  OZ  Move&Think sa už niekoľko rokov venuje telesnému a 
duševnému rozvoju detí od útleho veku organizovaním rôznych športových aktivít. Ako 
vhodným rozšírením týchto aktovít sa javí práve orientačný beh a to je hlavný dôvod 
predloženia žiadosti. V súčasnosti je v OZ 9 detí a ich rodičia, ktorí sa už v priebehu minulého
roku zúčastňovali súťaží v orientačnom behu, ktoré sa konali v Západnej oblasti. OZ pôsobí 
najmä v obci Láb.

Milan Mazúr doplnil, že nový kolektívny člen bude mať v SZOŠ skratku MTL.

Konferencia schválila prijatie nového kolektívneho člena počtom 21 hlasov.

Bod 9:  Diskusia

Jozef Pollák informoval o aktuálnych informáciách k príprave veteránskych majstrovstiev 
sveta WMOC 2023, ktoré budú vrcholným podujatím v rámci SZOŠ v roku 2023 
organizovaným na Slovensku. Prípravy sa dostávajú do záverečnej fázy a aktuálne je 
prihlásených 2 500 pretekárov.

Igor Patráš zhodnotil preteky CEYOC 2023 v Banskej Bystrici, ktoré boli účastníkmi veľmi 
dobre hodnotené. Klub HBB dostal niekoľko pozitívnych ohlasov k celkovej organizácii 
podujatia.

Judita Sádecká doplnila Jozefa Polláka s výzvou na prihlásenie sa ďalších dobrovoľníkov na 
organizovanie WMOC 2023 v Košiciach, pretože toto podujatie sa netýka len klubu TKE, ale 
celého zväzu.

Judita Sádecká informovala o možnosti využitia rôznych projektov na podporu športu. V 
súčasnej dobe sa tejto problematike v rámci Projektovej komisie nedokáže naplno venovať z 
dôvodu prípravy WMOC 2023, ale vyzvala aj ostatných členov SZOŠ k iniciatíve pri 
vyhľadávaní vhodných projektov pre orientačné športy.

Radoslav Jonáš informoval o personálnej zmene v Projektovej komisii, ku ktorej došlo 
začiatkom tohto roka. Predsedníčkou projektovej komisie sa stala Judita Sádecká a doterajšia 
predsedníčka Ida Herna sa stala novým členom komisie. 

Ladislav Pompura reagoval požiadavkou na Projektovú komisiu, aby v IS SZOŠ bol 
vytvorený priestor na informovanie o vhodných projektoch pre podporu orientačných športov.
Zo strany Projektovej komisie a predsedu SZOŠ to bolo prisľúbené.
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Vzhľadom k tomu, že sa do diskusie nikto ďalší neprihlásil, konferencia diskusiu ukončila (21
hlasov).

Bod 10: Záver

Rokovanie konferencie uzavrel predseda SZOŠ Andrej Patráš. Poďakoval všetkým za aktívnu
účasť a za prácu vo zväze. 

Zapísal:  Emil Kukurugya, v.r. Overil:  Judita Sádecká, v.r.
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